
 

 

 

OBEC SMOLINSKÉ,  

OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO OBCE SMOLINSKÉ 

 

 

 

ZÁPISNICA č. 01/2025 

 
Napísaná z 1. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva Obce Smolinské, ktoré sa konalo 

28.01.2025 o 19:00 hodine v Kultúrnom dome obce Smolinské. 

 

Zasadnutie viedol poverený poslanec: Mgr. Marian Barta  

 

Prítomní boli poslanci: MVDr. Ivan Miča, Monika Kotvanová, Marek Ovečka, Dušan Pochyba, 

Bc. Dominika Balgová, Ján Čelústka – prítomný od bodu č.10 

 

Hlavný kontrolór obce: Mgr. Pavol Mihál 

 

Zamestnanci OcÚ: Jana Rezbáriková 

 

Hostia: 48 obyvateľov obce Smolinské 

 

Ospravedlnení: Vladimír Smolinský – starosta obce - PN 

                           

 

Prezenčná listina ( príloha č.1/4) 

 

Z OZ bol vyhotovený kamerový záznam č.1 p. Bolebruch  

                                    kamerový záznam č.2 p. Veteška  

 

 

K bodu č. 1 

Otvorenie zasadnutia 

 

Poverený poslanec Mgr. Marian Barta privítal všetkých prítomných a zahájil riadne zasadnutie 

obecného zastupiteľstva obce Smolinské.  

 

 

K bodu č. 2 

Návrh programu 

 

Poverený poslanec Mgr. Marian Barta prečítal všetkým prítomným návrh programu riadneho 

zasadnutia obecného zastupiteľstva. 



Program: 

 

1. Otvorenie zasadnutia   

2. Návrh programu  

3. Určenie overovateľov zápisnice 

4. Určenie zapisovateľa zápisnice 

5. Správa o plnení uznesení. 

6. Žiadosti a sťažnosti občanov: 

Žiadosť Vlastimila Formánka o zrušenie ťarchy na pozemku č.570/46 v k. ú. Smolinské. 

7. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Smolinské za rok 2024. 

8. Správa o kontrole prevodov nehnuteľného majetku obce za rok 2024, ktorého všeobecná 

hodnota majetku prevýšila sumu 20 000 €. 

9. Správa hlavného kontrolóra obce Smolinské o kontrole výstavby verejnej komunikácie  

na IBV -1. 

10. Rôzne 

11. Diskusia 

12. Záver 

 

Poverený poslanec Mgr. Marián Barta dal o návrhu programu hlasovať. 

 

Uznesenie č. 01/1/2025 

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo program obecného zastupiteľstva tak ako bol zverejnený. 

 

Hlasovanie: 

- za: MVDr. Ivan Miča, Mgr. Marian Barta, Monika Kotvanová, Marek Ovečka, Dušan 

Pochyba, Bc. Dominika Balgová (6/6 poslancov) 

- proti: ( 0/6 polancov) 

- zdržal sa: (0/6 poslancov) 

- poslanec Ján Čelústka - neprítomný 

 

K bodu č. 3 

Určenie overovateľov zápisnice 

 

 

Poverený poslanec Mgr. Marian Barta navrhol za overovateľov zápisnice Dušana Pochybu 

a Marka Ovečku a zároveň dal o návrhu hlasovať. 

 

Uznesenie č. 01/2/2025 

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo za overovateľov zápisnice Dušana Pochybu a Marka Ovečku. 

 

Hlasovanie: 

- za: MVDr. Ivan Miča, Mgr. Marian Barta, Monika Kotvanová, Marek Ovečka, Dušan 

Pochyba, Bc. Dominika Balgová (6/6 poslancov) 

- proti: (0/6 poslancov) 

- zdržal sa: (0/6 poslancov) 



- poslanec Ján Čelústka - neprítomný 

 

K bodu č. 4 

Určenie zapisovateľa zápisnice 

 

Poverený poslanec Mgr. Marian Barta určil za zapisovateľku Janu Rezbárikovú. 

 

K bodu č. 5 

Správa o plnení uznesení 

 

Poverený poslanec Mgr. Marian Barta predniesol poslancom obecného zastupiteľstva správu 

o plnení uznesení. Kontrolou uznesení prijatých na zasadnutí OZ zo dňa 11.12.2024 bolo 

zistené: 

 

- Uznesenie  1/10/2023    Roman Rafael pozemky                                    rieši sa 

- Uznesenie  5/4/2024      sponzorský dar Skalica                                      rieši sa 

- Uznesenie  6/6/2024      dotácia na podporu rodiny- det.ihrisko             splnené 

- Uznesenie  7/12/2024    kontrola rekonštr. Cesty Drahy                         rieši sa 

- Uznesenie  9/9/2024      spomaľovacie prahy ZŠ s MŠ                           rieši sa 

- Uznesenie  9/10/2024    zákaz vjazdu Žabáreň                                        rieši sa 

- Uznesenie10/5/2024      pozemky Masár                                                 rieši sa 

- Uznesenie 11/9/2024     úprava rozpočtu ZŠ s MŠ                                  splnené 

- Uznesene  11/11/2024   VZN daň pes                                                      splnené 

- Uznesenie 11/12/2024   VZN daň nehnuteľností                                     splnené 

- Uznesenie 11/13/2024   VZN daň verejné priestranstvo                          splnené 

- Uznesenie 11/14/2024   VZN daň kom. odpady a drob. stav odpady      splnené 

- Uznesenie 11/20/2024   Partnerstvo Horné Záhorie                                 splnené 

- Uznesenie 11/21/2024   Zariadenie kancelárie ekonómke                       v riešení 

- Uznesenie 11/23/2024   fy. OCTAGO proj. dokumentácia                      splnené 

- Uznesenie 11/24/2024   fy. OCTAGO zmluva a realizácia                     v riešení 

Obecné zastupiteľstvo v Smolinskom berie na vedomie správu o plnení uznesení. 

 

Hlasovanie: 

- berie na vedomie: MVDr. Ivan Miča, Mgr. Marian Barta, Monika Kotvanová, Marek 

Ovečka, Dušan Pochyba, Bc. Dominika Balgová (6/6 poslancov) 

      -     neberie na vedomie: (0/6 poslancov) 

      -     zdržal sa: ( 0/6 poslancov) 

            poslanec Ján Čelústka - neprítomný 

  



K bodu č. 6 

Žiadosti a sťažnosti občanov 

 

Žiadosť Vlastimila Formánka o zrušenie ťarchy na pozemku č.570/46 v k. ú. Smolinské, 

alebo spätné odkúpenie s vybudovanou stavbou. 

 

Poverený poslanec Mgr Marian Barta predniesol žiadosť Vlastimila Formánka, Šaštín-Stráže: 

,,Žiadosť o zrušenie ťarchy na pozemku par. č. 570/46 v katastrálnom území Smolinské, alebo 

spätné odkúpenie s vybudovanou stavbou. (príloha č. 2/4) 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva v rozprave poverili Obecný úrad zistiť koľko bude stáť 

znalecký posudok, ktorý by poskytol informáciu o aktuálnom ocenení pozemku aj s 

vybudovanou základovou doskou a príslušnou projektovou dokumentáciou. 

 

Tento bod sa presúva na ďalšie zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

Poverený poslanec Mgr. Marián Barta dal o žiadosti hlasovať. 

 

Uznesenie č. 01/3/2025 

 

Obecné zastupiteľstvo presúva ,,Žiadosť o zrušenie ťarchy na pozemku par. č. 570/46 

v katastrálnom území Smolinské, alebo spätné odkúpenie s vybudovanou stavbou Vlastimila 

Formánka na ďalšie zasadnutie obecného zastupiteľstva. Obecné zastupiteľstvo poveruje 

Obecný úrad, aby zistil  koľko bude stáť znalecký posudok pozemku a koľko by stála základová 

doska a projektová dokumentácia.  

 

Hlasovanie: 

- za: MVDr. Ivan Miča, Mgr. Marian Barta, Monika Kotvanová, Marek Ovečka, Dušan 

Pochyba, Bc. Dominika Balgová (6/6 poslancov) 

- proti: (0/6 poslancov) 

- zdržal sa: (0/6 poslancov) 

poslanec Ján Čelústka  - neprítomný 

 

 K bodu č. 7 

Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Smolinské za rok 2024. 

 

Hlavný kontrolór obce Mgr. Pavol Mihál predniesol obecnému zastupiteľstvu správu o 

kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Smolinské za rok 2024. (príloha č.3/4) 

 

Poverený poslanec Mgr. Marian Barta dal o správe hlasovať. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Smolinskom po prerokovaní predloženého materiálu v súlade so 

zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

 

b e r i e  n a  v e d o m i e 

 

Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Smolinské za rok 2024. 

 



Hlasovanie: 

- berie na vedomie: MVDr. Ivan Miča, Mgr. Marian Barta, Monika Kotvanová, Marek 

Ovečka, Dušan Pochyba, Bc. Dominika Balgová (6/6 poslancov) 

- neberie na vedomie: (0/6 poslancov) 

- zdržal sa: (0/6 poslancov) 

poslanec Ján Čelústka - neprítomný 

 

K bodu č. 8  

 

Správa o kontrole prevodov nehnuteľného majetku obce za rok 2024, ktorého všeobecná 

hodnota majetku prevýšila sumu 20 000 € 

 

Hlavný kontrolór obce Mgr. Pavol Mihál predniesol obecnému zastupiteľstvu Správu o 

kontrole prevodov nehnuteľného majetku obce za rok 2024, ktorého všeobecná hodnota 

majetku prevýšila sumu 20 000 €. (príloha č.4/4) 

 

Poverený poslanec Mgr. Marian Barta dal o správe hlasovať. 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Smolinskom po prerokovaní predloženého materiálu v súlade so 

zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

 

b e r i e  n a  v e d o m i e 

 

Správu o kontrole prevodov nehnuteľného majetku obce za rok 2024, ktorého 

všeobecnáhodnota majetku prevýšila sumu 20 000 €. 

 

Hlasovanie: 

- berie na vedomie: MVDr. Ivan Miča, Mgr. Marian Barta, Monika Kotvanová, Marek 

Ovečka, Dušan Pochyba, Bc. Dominika Balgová (6/6 poslancov) 

- neberie na vedomie: (0/6 poslancov) 

- zdržal sa: (0/6 poslancov) 

poslanec Ján Čelústka  - neprítomný 

 

K bodu č. 9 

Správa hlavného kontrolóra o výsledku kontroly 

 

V súlade s Uznesením obecného zastupiteľstva č. 7/12/2024 zo dňa 10.09.2024 a ustanovenia 

§ 18d ods. 1 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov (ďalej 

len ,,zákon č. 369/1990“) vykonal hlavný kontrolór obce Smolinské 

 

Mgr. Pavol Mihál 

hlavný kontrolór 

 

v čase od 20.09.2024 do 13.11. 2024 



 

kontrolu zákazky rekonštrukcie miestnej komunikácie IBV 1 Drahy vykonanej firmou   

DUVYSTAV, s. r. o.      

 

Hlavný kontrolór obce Mgr. Pavol Mihál obecnému zastupiteľstvu poslal do mailu záver 

z kontroly. 

Poverený poslanec Mgr. Marian Barta dal o informácií  hlasovať. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Smolinskom berie na vedomie informáciu o závere kontroly hlavného 

kontrolóra obce Zákazky rekonštrukcie miestnej komunikácie IBV 1 Drahy vykonanej firmou 

DUVYSTAV, s. r. o. 

 

Hlasovanie: 

- berie na vedomie: Monika Kotvanová, Bc. Dominika Balgová (2/6 poslancov) 

- berie na vedomie s výhradami: MVDr. Ivan Miča, Mgr. Marian Barta, Marek Ovečka, 

Dušan Pochyba (4/6 poslancov) 

- neberie na vedomie: (0/6 poslancov) 

- zdržal sa: (0/6 poslancov) 

poslanec Ján Čelústka - neprítomný 

 

 

Hlavný kontrolór obce Mgr. Pavol Mihál oznámil obecnému zastupiteľstvu, že ku dňu 

31.03.2025 sa vzdáva funkcie hlavného kontrolóra obce. 

 

K bodu č.10 

Rôzne 

 

V tomto bode sa nehlasovalo. 

Poslanec Ján Čelústka bol prítomný od bodu č.10. 

 

K bodu č.11 

Diskusia 

 

a) Ing. Katarína Ovečková v diskusií vystúpila s návrhom vykonať revitalizáciu mosta 

smerom na chatu (vedľa starej pošty).  

 

Most sa aktuálne nachádza v hroznom stave a dlhodobo nie je zo strany Obecného úradu 

udržovaný. Preto bol prednesený návrh na overenie, v koho vlastníctve sa most 

nachádza, resp. či môže Obecný úrad vykonať základné opravy v podobe natretia 

zábradlia a povrchovej úpravy chodníka na moste.  

 

b) p. Jozef Došek sa informoval o stave voľnočasovej zóny pri IBV II Za školou.  



Poslankyňa Bc. Dominika Balgová prítomných oboznámila, že vypracovaním 

projektovej dokumentácie sa zaoberala spoločnosť AtelierUnipark. Táto spoločnosť 

mala byť aj realizátorom voľnočasovej zóny. Nakoniec sa však realizátorom 

voľnočasovej zóny stala spoločnosť BRANO s.r.o. Túto spoločnosť však poslanci 

nevybrali ani neschválili. Po realizácii voľnočasovej zóny boli na ihrisku zistené 

nedostatky (chýba herný prvok, schody, kríky, chodníky...). Poslanci obecného 

zastupiteľstva oslovili p. starostu, aby detské ihrisko reklamoval. Avšak tak sa nestalo. 

Preto poslanci obecného zastupiteľstva na riadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva 

tento problém konzultovali a dohodli sa, že oslovia spoločnosť Atelier Unipark 

o vykonanie revíznej kontroly. Táto skutočnosť bola na obecnom zastupiteľstve aj 

schválená. Súčasťou revíznej kontroly malo byť aj porovnanie aktuálneho stavu 

voľnočasovej zóny s projektovou dokumentáciou. Výsledkom tejto revíznej správy boli 

nedostatky na prvkoch napr. prasknuté drevené trámy, nezapustené šróby a lanovka, 

ktorú na základe revíznej správy Spoločnosť odporúčala uzavrieť a nepoužívať. Na 

druhej strane p. starosta nechal v rovnakom čase vypracovať revíznu správu od 

spoločnosti EKOTEC spol. s. r. o., ktorá potvrdila, že voľnočasová zóna je úplne 

v poriadku.  

 

Poslanci obecného zastupiteľstva predložili revíznu správu od spoločnosti 

AteliérUnipark starostovi a požiadali ho, aby vykonal na základe tejto správy 

reklamáciu u spoločnosti BRANO s.r.o. Tí následne vykonali na voľnočasovej zóne 

nápravu. Marek Ovečka doplnil, že bolo upravené podložie pod lanovkou, čo problém 

nerieši. 

 

Dominika Balgová pokračovala v informovaní, že poslanci následne vykonali kontrolu 

voľnočasovej zóny s revíznou správou a k vykonanej náprave mali výhrady. Oslovili 

preto p. starostu, aby voľnočasovú zónu znovu zreklamoval. On ich informoval, že 

prebehla kontrola z MIRRI administratívna, finančná a bola vykonaná aj obhliadka 

ihriska, pričom podľa MIRRI je všetko v poriadku. P. starosta informoval poslancov, že 

už nebude v súvislosti s týmto problémom konať a majú voľnú ruku a v prípade 

nespokojnosti musia konať sami.  

 

c) Ing. Katarína Ovečková informovala prítomných o defibrilátore ktorý je umiestnený na 

voľnočasovej zóne IBV II. Navrhla lepšie spropagovať prácu s ním, prípadne na stránke 

obce zverejniť návod na použitie. Navrhla tiež vykonať školenie k jeho užívaniu.  

 

d) Adam Polák spolu s poslancom Marianom Bartom predniesol návrh nahlásiť na 

operačný systém (linku 112) presnú polohu a umiestnenie predmetného defibrilátora. 

V prípade potreby Vás záchranné zložky nasmerujú priamo k nemu. Zároveň upozornili 

na potrebuje kontrolovať exspiráciu predmetného defibrilátora. Ing. Katarína Ovečková 

navrhla určiť jedného poslanca, ktorý by bol poverený pravidelnou kontrolu 

defibrilátora. 

 



e) Poslanec Ivan Miča pripomienkoval aby bol pri každom hernom prvku návod na 

použitie nakoľko to vyplýva zo zákona. 

f) Bc. Katarína Mišíková spolu s Ing. Katarínou Ovečkovou navrhli nech sa všetko čo 

odznie na zasadnutí obecného zastupiteľstva uvedie v zápisnici a zároveň nech sú jej 

súčasťou aj prílohy.  

Poslanec MVDr. Ivan Miča odpovedal, že ak bude k tomu prijaté uznesenie, nemá s tým 

problém. 

 

g) p. Jozef Došek sa spýtal čo sa bude robiť s navozenou haluzovinou, ktorá je na cudzom 

pozemku, pričom v lete hrozí, že pri vysokých teplotách sa haluzovina chytí a spôsobí 

požiar. Pripomenul prijaté uznesenie ešte z čias, keď on sám bol poslancom a schválili 

nákup drvičky na konáre. Poslanec Marian Barta odpovedal, že pán starosta informoval 

poslancov na predchádzajúcom obecnom zastupiteľstve o firme, ktorá to bude drviť 

a odvážať. 

 

h) p. Jozef Došek sa spýtal na projekt realizácie domova dôchodcov, pre ktorý boli 

vykonané štyri štúdie.  

 

Poslanec Marek Ovečka odpovedal, že v obci sa nebude realizovať výstavba starobinca 

ale DDS pre Moravský Ján. K tomu sa vyjadril aj poslanec Ivan Miča, ktorý zisťoval 

u starostky v Lakšároch aj u pani riaditeľky v Moravskom Jáne informácie o projekte. 

Zistil, že klientmi tu budú ležiaci zaradení do VI. triedy. 

 

Lukáš Rehák sa spýtal, či je toto rozhodnutie nezvratné. Poslanec Ivan Miča odpovedal, 

že rozhodnutie je nezvratné, lebo pozemky sú predané Trnavskému samosprávnemu 

kraju a oni už začnú čoskoro stavať. 

 

Pán Polák sa informoval aká vysoká bude budova DDS lebo on s pozemkom susedí 

a obáva sa, aby mu budova netienila záhradu. Pán Anton Dvorský konštatoval, že keby 

vedel, že nepôjde o výstavbu domova dôchodcov, nikdy by záhradu nepredal. Poslanec 

Marian Barta odporučil pozrieť si plány k výstavbe na Obecnom úrade. Následne 

poslankyňa Dominika Balgová mala tieto plány k dispozícii a poskytla ich 

k nahliadnutiu p. Polákovi, p. Dvorskému aj p. Doškovi. Pán Polák bol ubezpečení, že 

na tej strane, kde sa nachádza jeho záhrada bude mať budova len jedno podlažie a tak 

mu záhradu nebude tieniť.  

 

Následne sa o slovo prihlásila poslankyňa Dominika Balgová. Tá upresnila skutočnosť, 

že na Smolinskom sa nebude stavať domov dôchodcov ale Špecializované zdravotné 

zariadenie, ktoré bude určené pre klientov kategórie V. a VI (kategórie ľudí podľa 

zdravotných problémov). Potvrdila, že ide o ľudí ležiacich ale aj takých, ktorí majú 

psychické problémy, problémy s pohybovým aparátom a potrebujú takmer 24 hodinovú 

zdravotnú starostlivosť. Ubezpečila všetkých, že nepôjde o miesto pre dementov ako na 

zasadnutí odznelo ani sa sem nepresťahuje zariadenie z Moravského Jána. Vyjadrila sa, 

že miesto bude miestom pre chorých. Tiež miesto pre časť klientov z Moravského Jána 



nakoľko zariadenie tam už nie je vyhovujúce. Klienti z tohto zariadenia by sa však mali 

rozdeliť medzi 4 vystavané špecializované zdravotné zariadenia zo strany Trnavského 

samosprávneho kraja. Informovala prítomných, že títo ľudia nie sú pre nikoho 

nebezpečný, že sú to ľudia, ktorí chodia sami do kostola, je tam klient, ktorý chodí na 

vysokú školu a len na víkendy chodí do tohto zariadenia, ľudia, ktorí pracujú napr. 

v chránenej dielni.  

 

Zároveň informovala prítomných, že v špecializovanom zdravotnom zariadení má obec 

prisľúbených 10 miest (30% z celkového počtu miest) pre svojich občanov. V prípade 

potreby by tak občania mohli byť umiestnení v tomto zdravotnom zariadení a zároveň 

byť blízko svojej rodiny, priateľov. Kedykoľvek by ich tak mohli navštíviť, nemusieť 

za nimi cestovať a zobrať si ich domov.  

 

Tiež potvrdila, že pán starosta komunikoval toto zariadenie ako domov dôchodcov, 

rovnako tak aj poslanci obecného zastupiteľstva. Tým boli informácie o tomto zariadení 

po celý čas komunikované ako informácie o domove dôchodcov. Aj pri schvaľovaní 

zmluvy, resp. tohto zariadenia sa poslanci stále domnievali, že ide o domov dôchodcov. 

Dominika Balgová potvrdila, že si nepamätá, či predmetnú zmluvu dostali 

k nahliadnutiu vopred, pred konaním obecného zastupiteľstva, kde sa táto zmluva 

riešila. Potvrdila tiež, že informácia o špecializovanom zdravotnom zariadení – klienti 

kategórie V. a VI. bola v zmluve uvedená. Tiež súhlasí s tým, že bolo chybou p. starostu 

komunikovať toto zariadenie ako domov dôchodcov, ale zároveň aj ich chybou lebo si 

túto skutočnosť neoverili, resp. zmluvu dôkladne neprezreli. Následne sa po zistení tejto 

skutočnosti stretli s p. riaditeľkou z Moravského Jána a tá im všetky fakty objasnila. 

Zmluva v tom čase však už bola podpísaná a schválená.  

 

Zároveň p. Ján Kubinec predniesol návrh prečo obec nepostaví vlastný domov 

dôchodcov, že by tak obec nemala len 10 miesť ale všetky miesta by bolo možné využiť 

pre občanov Smolinského. Zároveň p. Jozef Došek doplnil, otázku o fakt, prečo sme 

nevyužili eurofondy. Poslankyňa Dominika Balgová informovala prítomných, že obec 

nemá k dispozícii dostatok finančných prostriedkov, aby domov dôchodcov stavala vo 

vlastnej réžii. Tiež vyjadrila názor, že by bola veľká škoda nevyužiť príležitosť a zapojiť 

sa do projektu, kde realizátorom, aj keď špecializovaného zdravotného zariadenia bude 

Trnavské samosprávny kraj, pričom obec získa 10 miest pre svojich občanov. Je oveľa 

lepšie získať 10 miest ako nemať žiadne. 

Poslanec Ján Čelústka tiež argumentoval, že aj keby obec postavila domov dôchodcov 

z finančných prostriedkov poskytnutých z eurofondov, nemala by dostatok finančných 

prostriedkov na jeho prevádzkovanie.  

 

i) P. Jozef Došek sa dopytoval poslancov, či majú v úmysle odkúpiť novú bytovku 

postavenú na IBV II Pri škole.  

Poslanci odpovedali, že táto problematika je aktuálne v riešení.  

Marek Ovečka doplnil niektoré fakty, ktoré si sám overoval: 



- obec Smolinské predala pozemok firme (Hílek) za 18,00Eur/m2, následne táto 

spoločnosť predala pozemok aktuálnemu zhotoviteľovi bytového domu, spoločnosti 

G2. Tá v návrhu na odpredaj bytového domu obci, ocenila pozemok na 126Eur/m2. 

- ďalej prepočítal nájom najmenšieho dvojizbového bytu, pričom nájom predstavoval 

mesačne 270 Eur bez energií. Spolu so žumpou, TV a odhadovanými energiami 

predstavovala nájom 510 Eur/mesiac. Tento byt kalkuloval priamo na zasadnutí 

obecného zastupiteľstva a kalkuloval ho pre potreby p. Hladíkovej. 

- zároveň informoval, že zábezpeka bude predstavovať 6-násobok nájmu, t. j.1400 Eur. – 

- tiež konštatoval, že z jeho pohľadu ide o predražený prepočet nájomného na m2, 

predražený fond opráv, nedostatok v chýbajúcej komôr, malé spoločné pivničné 

priestory, fakt, že obec sa zadlží úverom na 40 rokov a tiež riziko neplatičov, s ktorými 

majú skúsenosť už na prvej bytovke. . 

     Poslanec MVDr. Ivan Miča konštatoval, že nájom 600 Eur pre trojizbový byt a 500 Eur 

     pre dvojizbový byt, je v našej obci privysoký a obáva sa toho, že bytovka zostane  

     poloprázdna ak ju obec odkúpi, resp. obec bude na bytovku doplácať a dosť možno 

     skrachuje, resp. nemôže si takéto výdavky dovoliť. Podľa jeho názoru by bytovku mal  

     prevádzkovať developer, podieľať sa na jej prípadných opravách alebo ju predať.  

 

j) p. Jozef Došek sa dopytoval na poskytnutú pomoc pri povodiach v škole.  

Poslanec MVDr. Ivan Miča. sa k danej situácii vyjadril nasledovne, po zvolaní 

obecného zastupiteľstva chcel p. starosta zakúpiť nové kotle namiesto kotlov, ktoré boli 

pri povodni zatopené v škole z obecných finančných prostriedkov. Oslovil som ho, aby 

mi dal 2 dni, že skúsim vybaviť financie. Písali sa žiadosti na Úrad vlády a Ministerstvo 

financií. Úrad vlády nám poskytol 10 000Eur.  

 

P. Rezbáriková doplnila, že Slovenská katolícka charita darovacou zmluvou a dodatkom 

k zmluve preplatila náklady za škody následkom povodne v ZŠ s MŠ vo výške 

37 546,13 Eur. Obecný úrad konal hneď po vyhlásení III. stupňa povodňovej aktivity. 

Starosta obce počas PN telefonicky vybavoval všetko potrebné, aby boli čo najrýchlejšie 

a najefektívnejšie odstránené škody vzniknuté v dôsledku povodňovej aktivity. 

 

k) p. Jozef Došek sa spýtal kedy a ako sa plánuje vybudovanie cestnej komunikácie na 

IBV II Pri škole 

 

- poslanec Marek Ovečka vyjadril názor že obec nedisponuje dostatkom finančných 

prostriedkov na vybudovanie cestnej komunikácie IBV II Pri škole  

- zdôvodnil to tým, že na IBV I Drahy sa použilo viac finančných prostriedkov ako bolo 

pôvodne plánované. 

- prítomných informoval, že na cesty IBV I a IBV II bolo vyčlenených 240 000 Eur. Na 

toto sa ohradil Adam Polák s otázkou, ako ste chceli za takú sumu vybudovať dve cesty? 

- zároveň poslanec Marek Ovečka podotkol, že obec nemá dostatok finančných 

prostriedkov ani na splácanie úveru (v prípade, že by si na vybudovanie cesty chcela 

obec zobrať úver). Tiež podotkol, že nie je reálne vybudovať cestnú komunikáciu na 



IBV II Pri škole – všetky vetvy tak ako tvrdil na verejnej schôdzi p. starosta a to vetva 

A, vetva B, C a aj vetva D sa spravia.   

- k tejto skutočnosti sa vyjadrila aj Ing. Katarína Ovečková pozemky sa v obci predávali 

za 15 EUR/m2. Pri takejto cene ľudia, ktorí si pozemky kupovali museli počítať s tým, 

že si ich kupujú bez cestnej komunikácie. Z toho vyplýva, že budú musieť určitý čas 

počkať. Tiež podotkla, že realizovať výstavbu cesty jednotlivo po vetvách nie je 

najvhodnejšie riešenie.  

- k cene 15 Eur/m2 sa vyjadril p. Jozef Došek, z pozície predošlých poslancov, že k tejto 

cene dospeli a pre takýto krok sa rozhodli z dôvodu, že počet obyvateľov obce klesol 

pod 900 ľudí a ich snahou bolo tento počet zvýšiť. 

 

l) Poslanec MVDr. Ivan Miča vyjadril názor, že sme malá dedina, máme nižšie podielové 

dane. Zároveň obce každoročne dofinancuje školu približne vo výške 40 000 Eur, čo za 

štyri roky predstavuje 160 000 Eur.  

- Zároveň informoval prítomných, že poslanci obecného zastupiteľstva chceli vykonať 

v škole kontrolu, pričom im to nebolo umožnené (asi rok) zo strany pani riaditeľky 

Viery Pribylovej. Doplnil tiež informáciu, že kontrola bola komunikovaná p. riaditeľke 

prostredníctvom poslankyne Dominiky Balgovej, ktorá je tiež predsedníčkou Rady 

školy. Nakoľko kontrola bola neúspešná, následne bol kontrolou v škole poverený pán 

hlavný kontrolór obce. Ten vykonáva účtovnú kontrolu a my, ako poslanci sme chceli 

spraviť finančnú kontrolu. 

- následne sa do diskusie zapojila p. Hana Vlková s informáciou, že žiadosť o vykonanie 

kontroly bola doručená do školy v priebehu októbra a čas, ktorý bol vyhradený na 

prípravu podkladov bol nereálny (nakoľko nešlo ani o týždeň). 

- k tomuto sa vyjadril aj poslanec Ján Čelústka, ktorý spomenul uznesenie, kde poslanci 

schválili dofinancovanie ZŠ s MŠ Smolinské len za podmienky, že im bude umožnené 

vykonať v škole kontrolu (toto uznesenie nie je platné, bolo následne zrušené).  

- poslankyňa Dominika Balgová sa prihlásila o slovo, aby aspoň v stručnosti objasnila 

situáciu ohľadne kontroly v škole. Informovala všetkých prítomných, že 10. októbra 

2024 doručila oficiálne oznámenie p. riaditeľke Viere Pribylovej o konaní kontroly 

v škole zo strany poslancov. Obsahom tejto kontroly mali byť pokladničné doklady, 

bankové výpisy, došlé faktúry a účtovná závierka za rok 2023 až po 3Q/2024. Zároveň 

podotkla, že termín konania kontroly bol vopred komunikovaný s p. riaditeľkou 

a vzájomne odsúhlasený. Následne p. riaditeľka oslovila právnika s otázkou, či pri 

kontrole nepríde k porušeniu GDPR. Ten vyjadril svoj odborný názor, že poslanci 

kontrolu samostatne vykonať nemôžu, pričom k tomuto je oprávnený len hlavný 

kontrolór obce. Následne toto stanovisko poskytla poslancom a dohodnuté termíny 

kontroly zrušila.  

 

Kontrolu v ZŠ s MŠ Smolinské tak vykonáva hlavný kontrolór obce Smolinské 

(aktuálne stále prebieha). Ten si ku kontrole prizval aj ekonómku obce, ktorá má 

k dispozícii všetky podklady (aktuálne pokladničné doklady). Zároveň nám p. hlavný 

kontrolór poskytol informácie o tom, že p. riaditeľka Viera Pribylová s ním riadne 

a promptne komunikuje, poskytuje mu k nahliadnutiu všetky podklady, ktoré si 



vyžiadal, neposiela mu zbytočne a navyše to čo si nepýtal a zodpovedala všetky jeho 

otázky.  

Poslankyňa Dominika Balgová tiež vyjadrila názor, že súhlasí s vykonaním kontroly 

v škole, avšak budú pre ňu postačujúce závery, o ktorých ich po vykonaní kontroly 

informuje p. hlavný kontrolór obce. Zároveň podotkla, že pani riaditeľka Viera 

Pribylová je profesionál a to nie je len z pozície učiteľky, ale aj riaditeľky školy. Taktiež 

podotkla, že našu školu výrazne posunula vpred.  

 

- počas zasadnutia sa prítomný p. Mišík spýtal,: „Chcete vôbec aby škola fungovala?“  

      Na túto otázku reagoval poslanec Marek Ovečka, ktorý informoval o skutočnosti, že 

      01.01.2025 začala reforma školstva a od 01.09.2028 je plánovaná ďalšia. 

 

     Tiež informoval, že z pohľadu vlády, sú málotriedky pre štátny rozpočet problém.    

     Málotriedne školy do 6 km vzdialené od veľkých škôl sa plánujú zlúčiť s týmito 

     veľkými. V nadväznosti nato sa domnievam, že ZŠ  Smolinské neprežije. Ako dôvod  

     uviedol, že obec po reforme nebudeme mať na školu dosah.  

 

    Poslanec Ivan Miča doplnil, že od 01.01.2025 všetky náklady na platy platí štát, okrem   

    kuchárok, zamestnancov školského klubu, kde polovicu preplatí tiež štát. Škola je platená  

    z normatívu na žiaka z toho funguje škola, plyn, energie, voda, celá réžia. 

 

   Od 1.9.2026 sa reformou zavedú 3 stupne. 1-3 ročník - prvý stupeň, 4-5 ročník – druhý   

   a 6-9 ročník - tretí stupeň. Zároveň štvrtáci musia mať na každú hodinu inú učiteľku.  

   Vzniká tu predpoklad, že štvrtákov nám zoberú a ostanú 1-3. alebo neskôr, keď škola 

   bude nerentabilná školu zrušia.  

 

   Preto sme zisťovali možnosti ako školu v obci Smolinské udržať. Stretli sme sa s p.  

   riaditeľom ZŠ Gbely, kde sme rozoberali plusy, mínusy a prípadné možnosti alokácie ZŠ  

   s MŠ Smolinské so ZŠ Gbely. Cieľom bolo zistiť podmienky a vôbec možnosti ako by  

   škola fungovala pod správou ZŠ v Gbeloch, či by to bolo vôbec možné, podotkol poslanec  

   MVDr. Ivan Miča. Nikto nič nerozhodol, bolo to skutočne len o informovaní sa a závisí  

   to od poslancov od starostu a primátora. Prítomní na stretnutí s riaditeľom ZŠ Gbely boli  

   všetci poslanci okrem J. Čelústku, D. Pochybu.  

 

   Počas diskusie však prišla otázka čo sa stane s budovou ZŠ s MŠ Školy? Budova je   

   majetkom obce Smolinské, jej správa ako aj údržba zostáva pod Obecným úradom obce 

   Smolinské. 

  



K bodu č. 12 

Záver 

 

 Poverený poslanec Mgr. Marian Barta  ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva 

 Obce Smolinské. 

 

 

 

 

 

 

          

                         Dušan Pochyba                                   Marek Ovečka 

  Overovateľ       Overovateľ 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jana Rezbáriková                                        Mgr. Marian Barta 

 Zapisovateľka                                                  Poverený poslanec 


